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Beste golfer, 
 
Het wil nog niet echt zomeren, maar de vakantieperiode 
staat gelukkig nu echt voor de deur. Tijd dus om te 
ontspannen en volop te genieten van onze prachtige 
golfbaan! 
 
Deze editie van de ZeijdeLinks verschijnt niet alleen in druk, 
maar is – zoals bekend – ook digitaal te lezen. De digitale 
versie is beschikbaar op de website van de vereniging. We 
hadden deze keer zoveel materiaal dat we wel meer 
pagina’s hadden kunnen vullen, maar bij de papieren versie 
zijn we helaas gebonden aan een maximaal aantal pagina’s. 
Op de middenpagina’s brengen we een speciaal project 
onder de aandacht: de nieuwe brug op Wit 6. Wat een 
werk is er verzet en wat is het resultaat prachtig geworden! 
Het meest bijzondere aan dit project is dat de brug is 
gebouwd door twee van onze leden. Dit toont niet alleen 
hun kundigheid op dit vlak, maar ook hun enorme 
betrokkenheid bij onze vereniging. We zijn trots op deze 
prestatie en willen iedereen die hieraan heeft bijgedragen 
hartelijk bedanken. 
 
Naast dit geweldige project draait het grootste gedeelte 
van deze uitgave natuurlijk weer om die mensen die onze 
club zo speciaal maken: Onze leden, alle vrijwilligers, de 
DG&CC medewerkers en de pro’s. Met een van de pro’s 
hebben we zelfs een gesprek in de rubriek “Negen holes 
met…”. Daarnaast hebben we een verslag van de Nieuwe 
Ledenwedstrijd, die plaatsvond op 25 mei. Tijdens deze 
wedstrijd hebben de nieuwste leden van onze club zich van 
hun beste kant laten zien. Ook is er een leuk stuk over de 
jeugd, waarin we de jonge opkomende talenten en hun 
activiteiten belichten. 
 
Uiteraard is er nog veel meer te ontdekken in deze editie, 
dus neem de tijd om alles door te lezen en te genieten van 
de verhalen! 
 
Maak er een mooie zomer van met veel lees- en 
golfplezier!  

De redactie is niet verantwoordelijk voor 
de inhoudelijke bijdragen van leden 
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Wat is golf toch een mooie en bij uitstek gezonde sport. 
Voor jong en oud. Vele elementen van een gezond en lang 
leven zitten erin.  
 
Vergelijk het met het beroemde Italiaanse stadje 
Campodimele, bekend als de ‘Village of Longevity’, waar 
de bewoners gezond en gelukkig heel oud worden. Wat je 
daar ziet: men heeft een doel (iedere dag bewerken van 
een stukje land), volop beweging, gezond mediterraan 
eten en aan het eind van de dag samenkomen op het 
dorpsplein. Men leeft niet met de klok, leeft rustig. 
 
Vertaal dit naar golf en je komt een heel eind. 
 
Bij golfen wandel je gedurende enkele uren op vaak niet 
vlak terrein. Buiten, in een groene omgeving, onder alle 
weersomstandigheden. 
 
Golf is moeilijk. Het verhoogt je weerbaarheid, lichamelijk, 
maar ook psychisch. Je geeft niet op, komt jezelf tegen, 
ontdekt nieuwe talenten bij jezelf (of wordt juist met je 
neus op de feiten gedrukt), kunt problemen op de baan 
niet uit de weg gaan, zoekt naar 
oplossingen en vergroot zo je 
mentale weerbaarheid. Ook nuttig 
buiten de baan. 
 
Je focust gedurende een aantal uren 
op wat anders dan je gebruikelijke 
beslommeringen. Je hebt een doel: 
scoren, prettig spelen of beide. 
Individueel en als team. Het geeft 
een positief gevoel, ook als het eigen 
spel niet positief gaat. Het is 
gewoonweg leuk. 
 
Het sociale aspect: je speelt 
doorgaans met anderen. Hole 19 is 
een gezellige omgeving met een gemeenschappelijk 
(soms wat eenzijdig) gespreksonderwerp. Men kan er lang 
en met beperkingen mee doorgaan. Het is goed voor de 
balans, het onderhouden van de spierkracht, oog-hand-
coördinatie. Het kan zo ook helpen bij revalidatie na 
ziekte. Het wordt overal ter wereld gespeeld. Je doet zo 
veel ervaringen op in andere landen, ontmoet andere 
mensen, maakt nieuwe vrienden. Reizen is gezond en dat 
zit ook in het golf. 

Zo heb ik zelf vele mooie herinneringen: op verschillende 
banen en binnen enkele clubs. In Nigeria lag de golfbaan 
tegenover het ziekenhuis en na het werk ging ik met 
collega’s en lokale dorpshoofden een rondje lopen met 
achteraf een Star-biertje en een ‘borrelplank’ met Isi Ewu 
(geitenkop). Een soort herenmiddag, maar dan anders. 
Ook leer je de lokale fauna kennen: olifanten, apen en 
hagedissen die een eigen visie hebben op het speelbaar 
zijn van de bal. 
 
Kortom: wees verstandig,  golf meer, neem vrienden mee, 
zeker nu de zomer in aantocht is. 
 
En daarvoor is onze Drentsche een prachtige en steeds 
mooier wordende baan. 
 
Maar er kan ook weleens iets misgaan en dan is acute 
hulp nodig: in 2023 en 2024 zijn een aantal  leden met 
succes getraind in basisvaardigheden reanimatie en het 
gebruik van de automatische defibrillator (AED). Dat ging 
erg goed. Deze reanimatietrainingen werden verzorgd 
door ervaren spoedeisende hulp-verpleegkundigen  van 

de Stichting Reanimatie Noord 
Nederland. Het betreft eenvoudige, 
voor eenieder te leren vaardigheden 
die op en buiten de baan 
levensreddend kunnen zijn. 
 
Ook heel gezond voor lichaam en 
geest is deelname aan de competitie. 
De NGF-voorjaarscompetitie 2024 was 
voor De Drentsche succesvol: vier 
teams zijn kampioen in hun Poule 
geworden. De opzet was dit jaar wat 
anders dan voorheen. Voor sommige 
teams geen 27 holes, maar 18 holes. 
Een hele verandering die velen goed 
bleek te bevallen. Bij de competitie 

kom je op diverse banen, doe je nieuwe ervaringen op, 
leer je andere spelers kennen en er heerst een sportieve 
competitieve sfeer. We hopen volgend jaar weer vele 
strijders te hebben. Met name de damesteams kunnen 
versterking goed gebruiken. 
 
Ik eindig met een quote van de fameuze schrijver P.G. 
Woodhouse: To find a man’s true character, play golf with 
him. 
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Zondagmorgen 2 juni, 9 uur. Paulien Zonneveld is al druk 
in de weer met buggy’s, met sleutels, met Handicarts en 
dan weer met sleutels. Vandaag gaat een groot gedeelte 
van het wagenpark al op tijd de baan in en daarom is het 
zorgen dat er nu al veel karren klaarstaan. Ik spot Paulien 
van een afstandje en zwaai naar d’r. We begroeten elkaar, 
praten nog even met een enthousiaste golfer, en 
vervolgen daarna rap onze weg. 
 
Deze ochtend mag ik met Paulien mee, om zo te kijken 
hoe het haar vergaat als jongste telg in de zeer 
gewaardeerde familie van marshals. Dit is pas haar vijfde 
dienst, maar dat zie je niet af aan de souplesse waarmee 
ze de karren langs de openstaande deuren manoeuvreert 
om deze vervolgens op de nieuwe buggyparkeerplaats 
achteruit in te parkeren. Een 
gezelschap uit het Limburgse 
kijkt stilzwijgend toe, 
wachtend op hun buggy’s. 
Paulien staat ze vriendelijk en 
met een brede glimlach te woord. 
Geruime tijd later, als 
de meeste karren 
de baan alweer in 
zijn, zet Paulien de 
laatste in zijn 

achteruit. We slaken een 
zucht. ‘Dat is het meest 
hectische gedeelte van de 
marshal-dienst’, vertelt 
Paulien. ‘Nu is er tijd voor 
wat koffie in het clubhuis.’ 
 
Tegenover mij buigt Paulien zich over haar zwarte koffie. 
Het lipje van het melkkuipje klampt zich vast aan het 
plastic, maar geeft zich uiteindelijk toch gewonnen. Ik 
vraag haar hoe ze bij het team is gekomen. ‘Tijdens de 
reis naar Rompido hebben leden en de pro’s het erover 
gehad dat het tijd was voor een nieuwe marshal, een 
vrouw het liefst. Dat hoorde ik van een ander enthousiast 
lid en nu ben ik hier!’ Precies op tijd, zo vertelt Paulien 
verder, want ze mocht nog net mee met het (uitgestelde) 
jaarlijkse uitje van de marshals. Samen met de heren 
heeft ze een fantastische dag gehad op de golfbaan in 
Zwolle. Niet dat het daar om gaat, maar toch. 
 
Genoeg gekletst, want er staan nog meer dingen op het 
programma. Eerst halen we de noodtelefoon en marshal-
iPad op, en daarna brengen we de bultjes gras bij de 
spuitplaatsen weg. Het vegen zelf had Paulien voor mijn 

komst al gedaan. Erg ijverig! Maar het marshalbestaan 
brengt ook ongeplande taken met zich mee, zo moeten 
we op zoek naar het kastje om de driving rangeverlichting 
uit te krijgen, sturen we jonge golfers bij die aan de 
verkeerde kant van het hek ballen aan het verzamelen 
zijn, en vervangen we een Handicart die volgens de 
bestuurder zou schokken - en dat is echt onhandig! 
 
Terug naar de geplande taken dan. Gewapend met een 
vuilniszak en werkhandschoenen is het tijd om 
prullenbakken leeg te halen. Ditmaal kruip ik achter het 
stuur en navigeert Paulien zodat we tegen de 
speelrichting in Geel op rijden. Zo kunnen we de golfers 
aan zien komen en erop reageren. We hoeven alleen over 
de oneven holes, vertelt ze, want daar staan de 

prullenbakken en ballenwassers. ‘En als 
je pech hebt, dan zijn de 

ballenwassers halfleeg en moet je 
met een bakje sop door de baan 
heen. Zie je marshalkar dan maar 
eens droog te houden!’ 
 
Erg vol zitten de prullenbakken 
vandaag overigens niet, maar 
Paulien ziet - of ruikt - wel een 

terugkerend thema. 
Bananenschillen. ‘Die 

hebben zo’n vervelende 
geur, zeker als ze er al 
even in liggen. Maar het 

verteert niet snel, hè?’ 
‘Dus het is maar goed dat ze 

erin liggen!’, wrijf ik er 
onbedoeld nog even in. We 

lachen beide. Aan het eind van de 
ronde hebben we alle bakken op Geel en op Rood 
geleegd. En - het zal ook niet - in alle bakken treffen we 
tenminste één bananenschil aan. Dat zijn nog eens 
verhalen voor aan de bar. Gedurende onze tocht stoppen 
we bij een aantal van de flights die we tegenkomen, soms 
om uitleg te geven over de bel op Rood 3, op andere 
momenten om het wachten te verzachten. 
 
In de vroege middag nemen Paulien en ik afscheid. Het 
was een ontzettend gezellige dag en ik heb met eigen 
ogen kunnen zien hoe Paulien zich het marshallen eigen 
heeft gemaakt. Zelf benadrukt ze dat ze nog niet alles 
weet, maar ik heb er alle vertrouwen in dat dat goed gaat 
komen. Met Paulien Zonneveld hebben de marshals er 
een betrokken golfer én een vrolijke aanwinst bij!  

Paulien Zonneveld, onze nieuwste marshal 

Koen Hazekamp 
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Local Rules and Where to Find Them 
Het golfspel telt sinds de Grote Wijziging van 2019 nog 
slechts 25 regels. Dat waren er eerst 34 als ik me het goed 
herinner. Daar past een heleboel in, maar er zijn altijd 
weer uitzonderingen. Vroeger had je ook daar een (lijvig) 
boek voor, genaamd Decisions on the Rules of Golf, met 
daarin zo’n 1100 verschillende uitspraken. Dat hebben we 
niet meer. Het boek Official Guide to the Rules of Golf 
geeft Clarifications, uitleg bij iedere regel. Voor wie het al 
te veel gedoe is om het gewone regelboekje of de digitale 
versie op de telefoon te raadplegen, misschien net even 
niet jouw leesmateriaal. 
 
Wat toch echt tot je basiskennis behoort, zijn de 
plaatselijke regels, de local rules. Dit zijn aanvullingen of 
aanpassingen op de golfregels. Als je op een andere baan 
gaat spelen, dien je altijd even te kijken wat de local rules 
zijn op die baan. Het zou in je voordeel kunnen werken en 
anders wel in het voordeel van de mensen die de baan 
onderhouden, of de flora en fauna op die baan. 

Waar vinden we de local rules op de website?  
Vroeger stonden ze op de scorekaart, daar staat nu een 
QR-code die je naar de local rules leidt. Zonder die QR-
code moet je even uitgaan van logica. Onder welk menu 
op de website zou je die vinden? De eerste menuoptie is 
Golfbaan, en bingo! Helemaal onderaan die pagina staan 
de local rules uitgeschreven. De korte route is: 
www.dgcc.nl/golfbaan/local-rules. Doe er je voordeel 
mee! Hopelijk krijgen de local rules nog een keer een 
eigen menuoptie onder Golfbaan. 
 
Waar gaan onze local rules over? 
Een van de belangrijkste local rules op onze baan betreft 
afstandsmarkeringen, rode hindernispaaltjes, borden die 
de richting aangeven, de paal met de bel op Rood 3 

(wordt nog veel te weinig gebruikt) en het baanmeubilair. 
Dit zijn bij ons allemaal vaste obstakels en mogen niet 
worden verplaatst. Ligt je bal erop, eronder of 
ertegenaan, heb je er last van met het innemen van de 
stand of je voorgenomen swing, dan heb je recht op een 
vrije drop. 
 
We hebben de indeling van de local rules iets aangepast, 
zodat je de regels nu per lus aantreft. Zo worden de witte 
paaltjes rechts van Geel 1 genoemd (dan is Geel 9 dus out 
of bounds, maar vanaf Geel 9 naar Geel 1 slaan mag wel), 
de dropping zone achter de green op Geel 6 (een groot 
deel van de leden zal die dropping zone nog nooit hebben 
gezien}, de extra optie om op het eiland in de dropping 
zone te droppen als de bal buiten de grenzen van de 
hindernis over het eiland het water is gegaan. Veel 
mensen denken dat dat de enige optie is, maar je mag 
ook daar waar de bal de hindernis in is gegaan droppen, 
binnen twee stoklengtes en niet dichter bij de hole. Dat 
kan soms wat lastig zijn, vandaar die dropping zone.  
 
Op Rood hebben we alleen een local rule met betrekking 
tot het schiereiland rechts van hole 9. Dat is een 
verboden speelzone.  
 
Op Wit speelt momenteel de afzetting op Wit 6, het 
gebied voor en achter het water is afgezet met blauwe 
paaltjes met groene koppen en met koord. Plus bordjes 
dat dat gebied niet betreden mag worden. 
 
Een van de nieuwste local rules gaat over de robotmaaier, 
een invloed van buitenaf (de definitie van een invloed van 
buitenaf vind je in het regelboekje). Als je de robotmaaier 
raakt, moet de bal gespeeld worden zoals hij ligt. Neemt 
de robotmaaier je bal mee, dan moet je de bal op de 
oorspronkelijke plaats terugplaatsen. Als de bal door de 
maaier is beschadigd, mag je hem vervangen.  
 
Local rules, maar dan anders 

Siemen de 
Jong 
Eric Afman 
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In sommige gebieden vind je de local rules op een heel 
andere plek dan in golfregelboekjes of clubwebsites. Nou 
ja, local rules… Op vakantie in Guernsey vond ik op een 
van de golfbanen aldaar een bordje met de tekst:  
Warning! Under the Royal Court Ordinance XI of 1932 
Section 18. Paragraph 2, it is an offence to impede the 
game of golf. Please cross the fairway swiftly. Do not walk 

the length of the fairway when play is in progress.  
 
Dit stukje legislation uit the olden days leek wat moeilijker 
te vinden en door te komen dan de golfregels voor de 
gemiddelde speler. Maar het bestaat echt. Er stond alleen 
niet bij wat de straf hierop zou zijn. Vast geen twee 
strafslagen…  

Voorbereidingen en nieuwe Competities 
Dit jaar namen 11 teams deel aan 6 verschillende 
competities. Daarnaast zijn we ook trots op ons 
jeugdteam, dat zich momenteel midden in de strijd 
bevindt en veelbelovende resultaten toont.  
Het was een bijzonder regenachtig voorseizoen, waarin de 
golfbaan soms deels of volledig gesloten was. Echter, 
dezelfde omstandigheden golden ook voor onze 
tegenstanders. Desondanks hebben we intensief getraind. 
Onze professionele trainers, Daan en Ian, hebben 
waardevolle trainingssessies verzorgd om onze spelers 
scherp te krijgen, bedankt Daan en Ian! 
 
Dit jaar zijn twee nieuwe competities gestart: de 18-holes 
competitie ter vervanging van een deel van de 27-holes 
competities, en de introductie van de 65+ competitie (ook 
18 holes). Bij de heren hebben we twee 65+ teams 
samengesteld, terwijl bij de dames de dinsdag- en 
donderdagcompetities zijn samengevoegd tot één team 
op de donderdag. De verwachtingen over de 18-holes 
competitie liepen uiteen, maar in de praktijk is deze 
positief ervaren! Het uitspelen van alle holes, de snelheid 
van spelen en de compacte tijdsbesteding zorgen voor 
een frisse dynamiek. 
 
Competitieafsluiting 
Op maandag 3 juni werd de competitie stijlvol afgesloten 
met een vossenjachtwedstrijd. De heren Martin Vos en 
Martijn Vos, herkenbaar aan de vossenoren en -staart, 
wisten de jager te slim af te zijn en behaalden een goede 
score. Maar Hans Prins en Joris Bartelink waren ‘op tik’ en 
wisten de Vossen te verslaan. De competitie heeft hun 
golfvaardigheid goed gestimuleerd. 
 

Kampioenen en zo 
Op elke speeldag hebben we een kampioensteam: 
Donderdag: Dames Donderdag 18 holes 
Vrijdag: Heren 1 50+ en Heren 3 65+ 
Zondag: Heren 2 36 holes 
Namens het bestuur sprak Rijkwessel de Valk de 
kampioenen toe. Hij putte daarbij ook uit eigen ervaring. 
‘Het is geweldig dat we zoveel kampioenen bij de club 
hebben; een uitstekende prestatie!’ Rijkwessel bedankte 
ook alle vrijwilligers die de competitie mogelijk maken: de 
pro’s, de ballenrapers, de referees, de TC, het bestuur, de 
horeca, de DGCC, etc. De aanwezige kampioenen kregen 
allemaal een fraaie medaille omgehangen en een groot 
applaus van de aanwezigen!  
Waar kampioenen zijn, zijn ook degradanten: Dames 
Zondag 1 en Heren 1 36 holes en Heren 1 27 holes gaan 
naar de 2e klasse.  
Onder het genot van een drankje en heerlijke hapjes is de 
competitie officieel afgesloten.  
 
Oproep 
Voor komend jaar verwachten we weer extra damesteams 
in te schrijven. Dit kan op de donderdag of zondag. 
Interesse of andere vragen hebt, vraag het de TC! 
 
Met sportieve groet, 
Bas Kramer, Marijn de Lange en Agatha Dooper  

Afsluiting competitie 

Agatha Dooper 



8 

 

Nadat ik Lynn had benaderd voor onze afspraak, belde ze 
mij vrijwel direct. Een enorm enthousiaste stem klonk aan 
de andere kant van de lijn en onze afspraak was zo 
gemaakt. 
 
Een paar dagen later: Een stralende witte broek, witte 
schoenen, roze golfvest met daaronder een lichtgroene 
polo, witte Ping cap en een brede glimlach lopen mij 
tegemoet als ik mij ’s middags bij de driving range meld. 
Lynn geeft me een stevige hand en het eerste contact is 
meteen heel plezierig. Samen lopen we naar Geel en we 
hebben direct al een leuk gesprek. 
 
‘Ladies first’ en dus slaat Lynn als eerste af. Tjonge, dat 
gaat wat worden! Lynn slaat de bal in één rechte lijn zo’n 
130 meter ver iets links op de fairway! Gelukkig sla ik mijn 
bal net niet in de bunker. Haar tweede slag is zo niet nog 
mooier en landt op het midden van de green. We sluiten 
de eerste hole af met een par en zijn samen meer dan dik 
tevreden met het eerste behaalde resultaat. Halverwege 
2022 is Lynn gaan golfen bij de DG&CC en sinds vorig jaar 
speelt ze ook op de wedstrijdbaan. Daarvoor was ze par3-
lid. 
 
Tijdens ons gesprek leer ik dat Lynn geboren is op de 
Filipijnen en dat ze drie broers en een zus heeft. Na haar 
studie in Cagayan de Oro is ze in 2015 naar Nederland 
gekomen. Hier leerde ze Stefan kennen met wie ze in 
2017 trouwde. Lynn is de moeder van Kian en ze werkt 
sinds 2021 in Smilde met heel veel plezier bij Mijlof & 
Partners, een administratiekantoor. Ze woont met haar 
familie in Assen. Verder wordt het duidelijk dat Lynn een 
hele, hele trotse moeder is en dat behoorlijk veel in het 

teken staat van Kian die vaak onderweg is voor het golfen 
natuurlijk. 
 
Ons rondje op Geel verloopt soepel en we spelen op een 
aantal holes par. Helaas zijn er ook een aantal wat 
minder. Enfin, met Lynn als gezelschap en met een droge 
middag is het weer heel plezierig om rond te gaan. 
Lynns favoriete hole spelen we niet, want dat is hole 7 op 
de par3-baan. Op de wedstrijdlussen is ze nog niet 
helemaal zeker welke haar favoriete hole is, vandaar dat 
het deze is geworden. 
Dat kwam zo uit. Ze 
bewaart hele goede 
herinneringen aan deze 
hole en op mijn vraag 
of haar bal daar wel 
eens in het water 
belandde, komt er een 
volmondig “JA”. Ik ben 
het met haar eens dat 
het zeker een van de 
leukere en uitdagende 
is. Rood is overigens 
inmiddels haar 
favoriete lus geworden 
op de wedstrijdbaan. 
 
Na ons rondje golf 
keren we terug naar 
het clubhuis, waar we 
de dag afsluiten met een drankje. Het gesprek loopt ook 
hier moeiteloos over van het ene in het andere 
onderwerp, van het golfspel tot het leven in Nederland. 
Op mijn vraag wat Lynn het leukste vindt aan Nederland, 
antwoordt ze zonder aarzelen: "ALLES, behalve het 
weer!" Haar spontane en oprechte reactie zorgt voor een 
lach en benadrukt haar aanpassingsvermogen en enorm 
positieve instelling. Lynn vertelt verder over haar liefde 
voor het Nederlandse eten, met uitzondering van haring, 
die ze nog nooit heeft geprobeerd. Haar openheid en 
enthousiasme zijn aanstekelijk, en het is overduidelijk dat 
ze volop geniet van haar leven hier. 
 
Met een hartelijke handdruk nemen we afscheid. Ik 
realiseer me dat ik niet alleen een gedreven golfer heb 
ontmoet, maar ook een warme en inspirerende 
persoonlijkheid. Lynn is niet alleen een toegewijde 
moeder en gedisciplineerde vrouw, maar ook een 
ambassadeur voor de golfsport. Haar passie en positiviteit 
maakten onze ontmoeting een heel plezierige!  

De favoriete hole van… Lynn de Roo 

Jeroen Bosman 
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Het plezier voor het golfspel onder jeugd laten groeien, 
dat is waar wij als Jeugdcommissie voor gaan! Het aantal 
jeugdleden neemt nog steeds toe en momenteel staat de 
teller op 26 enthousiaste kinderen. Daar zijn wij trots op! 
Toch kan het totale aantal jeugdgolfers in Nederland een 
stuk hoger, volgens de NGF. Zij hebben een plan 
geschreven waarin ze bestaansrecht van de golfsport in 
Nederland willen waarborgen voor de komende decennia, 
door te investeren in de jeugd. Ze geven toe dit de 
afgelopen jaren te hebben verwaarloosd. Tijd voor actie 
dus! 
 
Het NGF Jeugdplan 2024: een toekomstgerichte 
benadering 
Het NGF Jeugdplan 2024 is een initiatief van de 
Nederlandse Golf Federatie in samenwerking met 
GolfTON en PGA Holland. Het doel van dit plan is om de 
jeugd actief te betrekken bij golf en de populariteit van de 
sport onder jongeren te vergroten, te behouden en te 
helpen hun spelniveau te verbeteren.  
 
De cijfers zijn duidelijk: sinds 2013 is het aantal jeugdige 
golfers (tot en met 18 jaar) in Nederland met 38% 
gedaald, ondanks een stijging van het totaal aantal 
golfers. Momenteel vertegenwoordigen jeugdgolfers 
slechts 2,7% van alle golfers in Nederland, terwijl dit in 
andere Europese landen zoals Frankrijk (10%), België 
(11%) en Spanje (12%) aanzienlijk hoger ligt. Nederland 
staat op de 47e plaats van de 49 onderzochte Europese 
landen als het gaat om het percentage jeugdgolfers . 
Het NGF Jeugdplan 2024 richt zich op meerdere 
kerngebieden om jeugdgolf in Nederland te versterken: 
1. Toegankelijkheid en laagdrempeligheid: Het plan stelt 
voor om barrières te verlagen door regels te versoepelen, 
zoals het afschaffen van handicapvereisten voor 
toernooien en het mogelijk maken voor kinderen om 
zonder baanpermissie te spelen.  
2. Imago en promotie: Het verbeteren van het imago van 
golf onder jongeren en gezinnen is een belangrijk doel. 
Het plan omvat campagnes en evenementen om golf als 
een leuke en toegankelijke sport te promoten. Hierbij 
wordt ook nadruk gelegd op golf als familiesport, 
waardoor meerdere generaties samen kunnen genieten 
van de sport. Dit is ook leuk om te merken onder onze 
eigen jeugdleden, samen met bijvoorbeeld opa, mama of 
zusje naar de driving range of de baan in. 
3. Ondersteuning en educatie: De NGF biedt 
ondersteuning aan golfclubs bij het ontwikkelen van 

jeugdprogramma's en opleidingen voor jeugdcoaches. 
4. Toernooien en competities: Vanaf 2025 wordt een 
nieuwe NGF-toernooistructuur geïntroduceerd die 
regionale toernooien mogelijk maakt. Dit biedt 
jeugdspelers de kans om zowel recreatief als competitief 
deel te nemen aan golf, wat hun betrokkenheid en 
spelniveau zal verhogen. 
5. Inclusiviteit en diversiteit: Speciaal voor meisjes zijn er 
de NGF Girls Golf Days, georganiseerd om meer jonge 
meiden aan het golfen te krijgen. In 2023 waren er slechts 
21 meisjes in Nederland die twee keer per maand een 
scorekaart indienden. Deze dagen bieden een leuke en 
ondersteunende omgeving waarin meisjes van 8 tot 14 
jaar kunnen kennismaken met de sport en nieuwe 
golfvriendinnen kunnen maken. 
 
De NGF geeft aan dat dit plan een oproep is aan alle leden 
en ouders om samen te werken en bij te dragen aan de 
groei en toekomst van de golfsport in Nederland. Als 
jeugdcommissie krijgen wij ook handvatten om het vorm 
te geven. Maar wat er ook wordt bedacht en 
georganiseerd, het zal bij ons altijd in het teken staan van 
plezier in het golfspel!  
 
NGF Jeugdcompetitie van start met succes voor de 
delegatie van de Drentsche 
De maand juni is aangebroken en daarmee traditioneel de 
start van de NGF Jeugdcompetitie. 18 holes Stableford, 
waarbij de eerste 9-holes singles en de tweede 9-holes 
greensome worden gespeeld. De eerste wedstrijd vond 
plaats op 2 juni bij Golfclub De Koepel in Wierden, waar 
onze jeugddelegatie een veelbelovende start maakte. Met 
een indrukwekkend puntentotaal van 108, staan zij na 
deze eerste wedstrijd bovenaan het klassement. De 
nummer twee volgt met 89 punten, wat het team een 
solide voorsprong en een goed gevoel geeft voor komend 
seizoen.  
 
Ook op 9 juni, de tweede dag van de competitie, claimt 
ons jeugdteam de overwinning! Deze keer vond het plaats 
op Golfclub De Gelpenberg. Het team zette wederom 
weer een sterk optreden neer. Met een totaal van 105 
punten, tegenover de nummer twee met 92 punten, blijft 
de Drentsche stevig aan kop in het klassement. Wat een 
toppers zijn het! De volgende competitiedag staat de 
thuiswedstrijd op het programma. Hopelijk zal er veel 
publiek aanwezig zijn om onze jongste leden van de club 
aan te moedigen. 

Ingeborg van den Broek en Alco Ector 
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Siemen de Jong 

Enorme krachtpatsers in de baan… ’Ze kunnen de boom in’ 
of toch maar ‘Strippen’? 
 
De wat uitdagende kop van dit artikel vereist uiteraard 
wat nadere uitleg, dus toch maar even het hele stukje 
lezen. 
 
Wanneer we elders in Nederland of in het buitenland 
gaan golfen, dan kom ik iedere keer toch wel iets tegen 
waarvan ik van mening ben dat ze het daar dan toch ook 
goed of zelfs beter voor elkaar hebben dan op je eigen 
baan. 
 
Om een voorbeeld te noemen, onze borden die vooral 
voor gastspelers informatie moeten geven hoe de baan 
loopt. Omdat we onze eigen baan goed kennen, is deze 
informatie voor de eigen clubleden van minder belang, 
maar voor de gasten als lodge-spelers of tijdens de NGF-
competitie  wel degelijk. Zo kregen we daar tijdens de 
competitie toch erg veel kritische opmerkingen over. Ik 
stel het op prijs wanneer de B.V. daar toch eens over gaat 
nadenken/meedenken. 
 
Tijdens een recente golfpartij bij Hooge Graven in Ommen 
waren meer dan uitstekende informatieborden aanwezig, 
wat me nu dan terugbrengt naar de titel van dit artikel. 
 
Op de zanderige baan daar, troffen we een aantal enorme 
bosmierennesten aan waarvan een nest tegen een boom. 
Uiteraard prikkelde dit (als oud entomoloog) direct mijn 
belangstelling. Wat prachtig om deze miljoenen actieve 
beestjes drukdoende te zien. Het slepen van 
nestmateriaal, dode andere insecten en de mieren die 
met z’n allen de boom ingaan om daar zoete honingdauw 
afkomstig van bladluizen naar het nest te slepen. Mieren 
zijn sociale beestjes, dat wil zeggen dat ze in kolonievorm 
met elkaar samenleven en ieder zo zijn specifieke taken 
heeft. De koningin die voor het leggen van enorme 
aantallen eitjes zorgt. De vrouwtjes (de werksters) die 
voor het onderhoud van het nest zorgen en voor de 
voeding van de mierenlarven die gevoed worden en veel 
eiwit afkomstig van dode andere insecten nodig hebben. 
Ook putten de mieren veel benodigde energie uit de 
honingdauw of zelfs het ‘melken’ van bladluizen. Vandaar 
dat de bosmieren vaak de ‘boom in’ moeten. 
 
Wat de krachtpatsers betreft. Bosmieren verslepen erg 

veel zwaar materiaal (dode rupsen en ook nestmateriaal) 
dat soms wel 40-50 maal hun eigen lichaamsgewicht 
betreft. Stelt u zich het eens voor om iets van 3000 kg te 
moeten verplaatsen. 
Na verloop van tijd worden in het enorme mierennest 

door de koningin ook eitjes gelegd waar zich nieuwe 
koninginnen uit ontwikkelen. Deze verlaten het nest òf 
doden de oude koningin. In geval zij het nest verlaten, 
worden ze tijdens de bruidsvlucht door mannetjes 
bevrucht en stichten zij elders weer een nieuw nest. Het 
blijkt dat de bevruchting door mannetjes uit een andere 
mierenpopulatie verricht wordt, om inteelt te voorkomen. 
Helaas voor de mannetjes… deze sterven na de 
bevruchting.  
 
In een mierennest met veel gangen en kamers worden 
door de koningin de eitjes gelegd, die als het te warm of 
te koud wordt, door de werkster dan verplaatst worden. 
Ook hier dus een druk bestaan voor de dames. 
Mierennesten kunnen geplunderd worden door dassen, 
kraaien en groene spechten. 
 
Mieren gebruiken geurstoffen om elkaar te informeren 
waar hun voedselbronnen te vinden zijn. 
Bij last van bijvoorbeeld de gewone huismier in en 
rondom uw eigen woning kunt u pogen het geurspoor te 
wissen. Zo zijn er meer wijsheden bij last van de huismier.  
Zo kunt u kokend water met een scheut azijn in de gaatjes 
tussen de tegels gieten. Hier zal Esther Ouwehand wel 
weer niet blij mee zijn. Wel iedere dag herhalen en u 
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komt na verloop van een paar dagen hier (maar wel 
elders) geen mier meer tegen. 
 
Ook zou het strooien van peper, nootmuskaat, kaneel, 
kruidnagelpoeder soelaas bieden. Ook dit moet na enkele 
dagen herhaald worden. (Hier zullen Lidl en Albert Heijn 
wel weer blij van worden). Mieren zouden net als 
naaktslakken een hekel hebben aan koper. Een 
elektriciteitskabel ’strippen’ kan wellicht ook helpen. 
 
Anno 2024 geven we uiteraard de voorkeur aan 
natuurlijke, inclusieve bestrijding en dat schrijft dan 
iemand die jarenlang in de gewasbeschermingsbranche 
heeft gewerkt. We kunnen dan denken aan kikkers, 
padden, slangen, hagedissen, vogels, dassen en spinnen. 
Maar ja, voor we het weten hebben we daar dan weer 
een hekel aan. Het is ook nooit goed. In de natuur geldt 
echter het credo: Eten én gegeten worden. 
 
Op de baan in Ommen waren ook gele markeringen 
zichtbaar. In eerste instantie dacht ik dat het 
afstandsmarkeringen waren. Niets van dat alles. Het 
bleken vangsystemen te zijn voor de rozenkever. Door 
lokstoffen zou men de rozenkever in een opvangbakje 
kunnen vangen en zo constateren wanneer de eerste 
kevers uit de grond tevoorschijn komen. Ik had op dat 
moment geen kevers in de opvangbakjes gezien, doch op 
onze eigen Drentsche baan waren ze al weken daarvoor al 
aanwezig. De geurstoffen bestonden uit Eugenol en 
Genariol. De laatste geurstof is een rozen-achtige geurstof 
die ongetwijfeld de rozenkever zal aantrekken. Leuk te 
weten dat steenmarters weer een hekel aan deze geurstof 
hebben en daarom verwerkt zijn in antimarter sprays. 
 
De rozenkever is verwant aan de meikever, doch in 
tegenstelling tot de meikever is er een jaarlijkse cyclus 
terwijl dit bij de meikever een 3-4-jaarlijkse cyclus is. 
De rozenkever komt vanaf begin mei massaal voor. Als 
eersten komen de mannetjes kevertjes tevoorschijn in 
afwachting van de vrouwtjes, die iets later uit de grond 
komen. Direct na de bevruchting kruipen de vrouwtjes 
weer de grond in om daar eitjes te leggen, waaruit de 

larven (kleine engerlingen) tevoorschijn komen, die 
vervolgens in het najaar en vroege voorjaar aan de 
graswortel vreten en zo de grasmat beschadigen, 
waardoor die zo vaak los komt te liggen. Dit ontgaat de 
kraaien en spreeuwen natuurlijk niet, die op hun beurt 
weer graag een eiwitrijk hapje lusten en er zo voor zorgen 
dat de grasmat bijna omgeploegd wordt.  
 
Spreeuwen lusten uiteraard ook de volwassen kevertjes, 
vandaar (zo had ik begrepen) dat er om die reden veel 
vogelkastjes rond de baan bij Geel 4 waren opgehangen 
om te pogen wat meer spreeuwen rond de baan te krijgen 
die hun jongen dan massaal met kevertjes zouden kunnen 
voeden, doch gezien het feit dat de kevervrouwtjes direct 
na bevruchting de grond in kruipen, zal dit weinig effect 
hebben op het voorkomen van schade aan het gras. 
 
Ik kom voor de baan van de Drentsche in ieder geval tot 
de conclusie dat onze greenkeepers er toch altijd weer in 
slagen dat we een balletje kunnen slaan op een prachtige 
baan. Compliment dus voor hen. 



12 

 

 

Ze hebben er samen ruim 150 uur ingestoken. De brug 
bestaat uit drie delen, twee van 6 meter en één van 5 
meter. Dat maakt tezamen 17 meter. Er zijn zes palen 
onder geheid van 6 meter lengte.  
 
Onder de brug liggen 18 dwarsbalken van 10 x 20 cm. De 
brug zelf telt 104 planken, allen met exact dezelfde 
tussenruimte. Tot zover de feiten over de nieuwe brug op 
Wit 6, waar het water nu breder en ruimer stroomt dan 
daarvoor. 
 
Twee leden van onze club, Titus Steeneken en Maarten 
Hoekstra, hebben de brug in elkaar gezet. Eerst in de 
loods bij de greenkeepers. Daarna ter plekke. En dat ze er 
trots op zijn, dat willen ze weten! Als we het hebben over 
de plaatsing van de brug slikt Maarten even. ‘Zóó jammer 
dat ik er niet bij kon zijn. Ik was nota bene op vakantie. 
Het plaatsen van de brug was natuurlijk veel eerder 
gepland, maar ja, regen he!’ Hij 
kan het nog bijna niet geloven… 

 
 

Wat is jullie achtergrond heren om zo’n brug in elkaar te 
zetten? 
Titus: ‘Ik heb levensmiddelentechnologie gestudeerd. Dat 
is een opleiding tot onder andere productontwikkelaar, 
dus bijvoorbeeld iemand die ervoor zorgt dat de 
rookworsten niet in de koelkast hoeven. Maar eigenlijk 
heb ik dat werk nooit gedaan. Ik ben inspecteur bij de 
NVWA en doe bedrijfsinspecties bij 
levensmiddelenbedrijven.’ 
 
Maar wat heeft dat met techniek te maken? 
Titus: ‘Ik kom uit een technische familie. Toen ik 29 jaar 
oud was heb ik mijn eigen huis gebouwd. Wel met een 
aannemer, maar ik heb er veel zelf in gedaan.’ 
 
Ah! Vandaar! En jij Maarten? 
Maarten: ‘Ik ben van oorsprong chemisch analist, maar 
net als Titus ben ik nooit echt in dat vak terechtgekomen. 
Daarna heb ik een studie werktuigbouwkunde gevolgd en 
heb vervolgens lang in de toegepaste chemie gewerkt bij 
ChemCom in Delfzijl.’ 

Bridge over troubled water 

Joke van der Ven 
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Ok, en dan besluiten jullie samen zo’n ingewikkelde klus te 
doen? 
De mannen kijken elkaar grinnikend aan. ‘Die brug is 
gewoon civiele techniek natuurlijk.’ Titus vervolgt: ‘Ik had 
al eerder een brug gemaakt bij de overgang van Geel 1 
naar de 9e hole van de Par 3. Ik heb toen voor de grap 
gezegd dat als er weer een brug gemaakt moet worden, 
dan hoor ik het wel. Vervolgens kwam Jan-Willem met die 
vraag. De brug was door Albert Timmerman van Vos Golf 
& Sport getekend en berekend en Jan-Willem vroeg of het 
iets voor mij was. Ik wilde het per sé met Maarten doen. 
Die is echt heel precies en dat heb je bij zo’n klus nodig. 
Toen ik mijn zoon, die civiel ingenieur is, vertelde over de 
brug, vroeg hij of alles wel goed doorgemeten was. ‘Ik 
maak wel een doorberekening.’ Met die doorberekening 
via allerlei softwareprogramma’s, kwam hij tot de 
conclusie dat het allemaal wel goed zou komen.’ 
 
Wat was het lastigste aan deze klus? 
Titus en Maarten tegelijk: ‘Meten!’ Maarten: ‘Om de 
brugdelen precies te laten passen, moesten de twee 
balken aan de buitenkant een halve centimeter korter zijn 
dan bijvoorbeeld de vier daarbinnen.’ 
 
Een halve centimeter op die hele klus? 
Maarten kijkt me bijna met ongeloof aan. ‘Das wel 5 mm 
he!’ En geeft de maatvoering tussen duim en wijsvinger 
aan. 
Ok, ok… 

Maarten: ‘Zo hebben we ook uitgerekend dat er altijd een 
plank loopt waar de balken tegen elkaar aanzitten.’ 
 
Met mes en vork 
 
Jij was hier de hele week bij de plaatsing van de brug, 
Titus, van ’s morgens vroeg tot eind van de middag? 
Titus: ‘Klopt! Ik heb dus gewoon vier dagen vrij genomen. 

Want ja, dit wilde ik niet missen! Het was trouwens wel 

geweldig werken met zo’n goeie kraanmachinist als deze 

Dominicus Middelhof. Het is een indrukwekkend groot 

apparaat maar Dominicus ging ermee om of hij met mes 

en vork zat te eten.’ Maarten: ‘De echt goeie 

kraanmachinisten kunnen dat. Laatst pakte er ook een 

met zo’n grote grijper een hap grond en laat daaruit 

vervolgens zo een golfballetje op je hand rollen. Zó knap!’ 

Maarten was dinsdag terug van vakantie en heeft 

woensdag daarop meteen Wit gelopen om te zien hoe de 

brug erbij lag. ‘Zo mooi!’ Als ze even later samen op de 

brug poseren, uiteindelijk met de armen over elkaar, is 

het goed. De klus is geklaard! En hoe! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Met foto’s van Titus Steeneken, Paul Kamstra, Lex 

Bultstra, Joke van der Ven, Maarten Jan Brolsma, Arjan 

ten Brinke, Eric Afman en Ger Abbring. 
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Maarten Jan Brolsma zat half mei na de Herenmiddag 
nietsvermoedend aan een tafel in het clubhuis, zoals 
iedere donderdagmiddag, toen Karin hem vanachter de 
bar twee boeken kwam brengen. Met een bijzondere 
melding: iemand had ze gespot in de boekenkast in de 
lounge en gezien dat het om bijzondere uitgaven ging. 
Die moesten toch maar weer naar de eigenaar, was de 
gedachte. 
 
Hoe zit de vork in de steel, Maarten Jan? 
‘Ik heb destijds alle Harry Potter boeken gekocht, de 
laatsten zodra ze uitkwamen. Het is een hele serie van 
begin tot eind, spannend, leuk te lezen. In hetzelfde 
genre vind ik ook The Hobbit en The Lord of The Rings 
mooi. Je moet van dat genre houden. De meeste van 
Harry Potter kocht ik als pocketboeken, deze twee - 
Harry Potter and the half-blood prince en Harry Potter 
and the deathly hollows – zijn hardbacks en kocht ik als 
eerste in het Engels, want daar kwamen ze als eerste in 
uit. Ik heb ze gewoon in de winkel gekocht, inmiddels 
bijna twintig jaar geleden. Toen de lounge in het clubhuis 
werd verbouwd en er een grote boekenkast kwam en de 
leden werden uitgenodigd die te vullen, hebben 
Marianne en ik daar ook diverse boeken in gezet. We 
hebben er verder niet bij nagedacht.’ 
 
Op de omslag is te zien dat de Half-blood prince 16.99 in 
Engelse ponden gekost heeft, en de Deathly hollows 
17.99 Engelse pond. Op het internet zijn eerste drukken 
van Harry Potterboeken te vinden die inmiddels 5.000 
euro waard zijn. Dat gaat dan voornamelijk om de eerste 
boeken uit de serie en het hangt natuurlijk een beetje af 
van de staat. Van deze twee boeken zijn er meer 
verkocht dan de eerste en zijn in ieder geval gelezen en 
mocht Maarten-Jan ze willen verkopen, dan moet de 

naam die er met (zacht) potlood ingezet was, misschien 
maar even worden uitgegumd. De naam J.K. Rowling had 
de waarde in ieder geval flink opgedreven. Maar helaas…  
 
Al enig idee wat je met de boeken gaat doen? 
‘Ik heb al wel gekeken wat ze ongeveer waard kunnen 
zijn, maar of ik ze daadwerkelijk ga verkopen. Ik kan ze 
ook aan de kinderen geven, wie weet zijn ze over zoveel 
jaar nog wel een stuk meer waard.’ 
 
Voordat ieder lid nu als een dolle naar het clubhuis gaat 
om te speuren naar meer dure boeken, heb je nog 
destijds überhaupt meer boeken in de kast in de lounge 
gezet? 
‘Ja, maar dat zijn geen eerste drukken…’ 
 
Maarten-Jan heeft nog steeds geen idee wie de boeken 
in de kast heeft bekeken en heeft ontdekt dat het om 
eerste drukken ging om ze vervolgens bij de bar in 
bewaring te geven. Navraag bij Karin leert dat ook zij 
geen naam hebben. Het zou om een dame van ANWB-
golf gaan. Toch mooi dat de vinder hier zelf niet mee aan 
de haal is gegaan.  

Harry Potter en de eerlijke vinder 
Eric Afman 

Nieuwe ledenwedstrijd  
Angel Lorincz 

“Alleen zijn we een druppel, samen zijn we oceaan.” 
Dat lijkt op het eerste gezicht misschien abstract, maar 
wat het betekent, ontdekken mensen door deel te 
nemen. Het samen golf spelen zorgt voor veel plezier en 
verbinding. Wat mij motiveert om te golfen is het gevoel 
van voldoening dat ik krijg na elke golfronde. 
 
Op 25 mei vond de nieuwe ledenwedstrijd plaats. Er 
deden ruim 20 enthousiaste nieuwe leden mee. We 
werden hartelijk ontvangen door de organisatie met een 

kop koffie en een lekkere koek. Daarna ging we in 
drietallen de baan op. Zowel golfers die pas de golfsport 
hebben ontdekt als golfers die na jaren de golfsport weer 
oppakken. Ervaringen werden uitgewisseld tijdens het 
spelen op de mooie baan. 
 
Na afloop was er een leuke pubquiz over de golfregels 
onder het genot van een hapje en drankje. Het was een 
goed verzorgde en geslaagde dag waarbij het vooral erg 
leuk was om nieuwe leden te leren kennen.  
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Versterkingen op de driving range 
Als je maar vaak genoeg op de driving range staat, heb je 
het vast wel opgemerkt: dit voorjaar zag je meer dan eens 
andere gezichten op de ballenraper dan je gewend bent. 
Nieuwe gezichten, maar ook bekende die je wellicht 
ergens anders had verwacht. Zo zaten met enige 
regelmaat de pro’s, de marshals of het personeel van de 
DG&CC op het rode wagentje om de ballenbak weer bij te 
vullen. En, het mag gezegd worden, het is prijzenswaardig 
dat zij steeds weer te porren waren om - in geval van 
nood - rondjes te rijden. Dank daarvoor! 
Daarnaast zijn de voorbije maanden ook versterkingen 
aangenomen. Vers bloed, om het zo maar te zeggen. In 
deze en de volgende ZeijdeLinks maken we kennis met dit 
drietal nieuwe ballenrapers, die tezamen al flink wat 
uurtjes hebben kunnen oefenen met de 15.000 nieuwe 
driving range-ballen die in mei in de ballenautomaat 
terecht zijn gekomen. Ik sprak eerder deze maand al met 
twee van hen. 
 
Kian: Van trainen naar rapen! 
Kian de Roo (16) is zeker geen onbekende op onze 
golfbaan. En logisch ook, want een handicap van -1.2, een 
plek bij Jong Oranje en een veelvoud aan clubtitels op je 
naam, lukt je écht niet zonder veel te trainen. En als je er 
dan toch bent, dan is het maar een klein sprongetje naar 
het ballenrapen. ‘Waarom dus niet?’, merkt Kian lachend 
op. Maar ja, dat alles doet hij naast de Havo, waar hij in 
het vierde leerjaar zit: ‘Ik ben vaak pas laat vrij van school. 
Dan ga ik in de avond trainen en daarna nog rapen!’ 

In zijn negende levensjaar nam de vader van Kian hem 
voor het eerst mee naar de driving range en op diezelfde 
range raapt Kian nu al drie maanden ballen. In die tijd 
heeft hij nog niet echt gekke dingen meegemaakt. De 
eerste maanden waren weliswaar hectisch: er zaten 
weinig ballen in de bak en het bleef maar nat en glad, 
maar Kian kwam zijn vele diensten ongedeerd door. Wel 
werd hij regelmatig door zeer verraste golfers 
aangesproken wat hij ineens op die raper deed, maar dat 

vindt hij alleen maar leuk, benadrukt hij.  
 
Matthijs: Een harde werker, ook tijdens het ballenrapen! 
Matthijs Engbers (17) kun je ook eerder zijn 
tegengekomen. Hij speelt weliswaar niet zo heel veel, 
maar in de twee jaar dat hij golft, heeft hij toch al een HCP 
van 28 bijeengesprokkeld. Op het moment dat wij elkaar 
treffen, heeft Matthijs net met zijn broer op Rood 
gelopen. Hij vertelt: ‘Het ging eigenlijk heel goed! Alleen 
die eerst hole, Rood 1, was jammer, maar daarna!’ 
Matthijs is zoon van marshal Robert (zie foto) en is een 

bezige bij. Naast het golfen studeert hij Handhaving, 
Toezicht en Veiligheid, werkt hij achter de bar bij een 
restaurant in Assen en heeft hij ook een reanimatiecursus 
gevolgd. Hij hoopt mensen te kunnen helpen op cruciale 
momenten. En daarbij doet hij nu ook drie keer in de 
week het ballenrapen: op dinsdag-, zaterdag- en 
zondagavond. 
 
Gelijk aan het begin van zijn ballenraapcarrière werd 
Matthijs al op de proef gesteld. Vanwege een defect aan 
de ballenraper was de raapconstructie voorop een vierzits
-4X4 van de greenkeepers gemonteerd. Er was alleen een 
probleem: de constructie was slechts op één punt 
bevestigd, waardoor de ene helft van de raper heel graag 
zwarte grond wilde rapen en de andere helft in het 
luchtledige hing. Het geheel kieperde constant heen en 
weer. Gelukkig kon er snel een spanband gelokaliseerd 
worden en belandden alle ballen toch in de bak. Maar een 
avontuur, dat was het wel! 
 
Met een nieuwe generatie aan ballenrapers en driving 
range-ballen zitten we de komende tijd weer op rozen.  
 
Veel succes, allen!  

Hagelwitte ballen en nieuwe ballenrapers 

Koen Hazekamp 
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Met zijn 22 jaar is hij de jongste pro in het Noorden van 
het land. Lacht graag en heeft een verfijnde vorm van 
humor. Toch is ernst en rust veel meer zijn dragend 
adagium. Niet verwonderlijk voor iemand die op 
zevenjarige leeftijd plotseling zijn vader verliest en twee 
jaar later zijn opa. Op de club voelt hij zich helemaal thuis. 
Er is geen eilandencultuur, hij vindt het lesgeven aan 
beginnende golfers echt geweldig en vindt het fantastisch 
om bij bedrijfsdagen ’s morgens in alle vroegte al aan de 
gang te zijn met vlaggen, stokken en ander materiaal. 
Heeft in coronatijd zijn nieuwe statuur gerealiseerd door 
maar liefst veertig kilo af te vallen, want ‘golfleraar zijn 
terwijl je zelf te zwaar bent, dat kan eigenlijk niet’. Aan het 
woord is Daan Meijnckens. Zoon van waarschijnlijk 
Belgische voorouders. 
 
We lopen Wit. Daan, WHS 1.3, slaat af met een ijzer 3. 
Zijn bal belandt in het uiterste puntje 
van het bloeiend gras achter de 
bunker. Professioneel tikt hij hem er 
tien meter uit en rondt soepel af met 
een par. Zelf traint hij nauwelijks 
meer, ‘maar ik sta natuurlijk elke dag 
wel te golfen tijdens de lessen.’ 
In november hoopt hij zijn B-status als 
PGA (Professional Golfers Association) 
te behalen. 
 
Architect 
 
Hoe lang loop jij hier al rond Daan? 
‘Al best wel een tijd. Toen ik 15 was 
begon ik hier te golfen en vond het 
superleuk. Een paar jaar later werd ik 
ballenraper, daarna werkte ik in de 
keuken en in 2020 heb ik hier de 
eerste gesprekken gevoerd om pro te 
worden. Ik deed toen bouwkunde op 
het mbo, wilde daarna door naar het hbo om dan 
architect te worden. Maar ik moest alleen maar 
bouwvergunningen bekijken en beoordelen van 
gemeenten en bedrijven en aan ontwerpen kwam ik 
nauwelijks toe. Daar ben ik op afgeknapt en vrij snel 
daarna dacht ik dat ik het wel leuk zou vinden om pro te 
worden. Dus daar heb ik toen gesprekken over gevoerd 
met Martin en Paul. Martin werd meer en meer 
bedrijfsleider, waardoor en ruimte kwam voor Ian en mij. 

Dat was in coronatijd, ja. En juist in die periode dacht ik 
dat ik nu echt iets aan de lijn moest gaan doen, want met 
mijn toenmalige figuur kon ik geen geloofwaardige 
sportleraar worden, vond ik. De eerste tien weken volgde 
ik een crashdieet, niet echt gezond, en viel 20 kilo af, over 
de volgende 20 heb ik wel iets langer gedaan. En nu hou 
ik het echt in de gaten. Dat betekent thuis bijvoorbeeld 
dat ik geen pak koeken koop of zo, want als ik aan één 
begin, wil ik ze gewoon allemaal opeten. Vrij snel na het 
gesprek met Paul en Martin ben ik overigens begonnen 
met de PGA Holland opleiding voor C-professional. Die 
heb ik in een half jaar gehaald. Nu hoop ik de tweejarige B
-opleiding in november af te sluiten.’ 
 
Pro zijn 
 
Ok, nu ben je pro en bevalt dat? 

Daan kijkt me verwonderd aan alsof de 
vraag hem verbaast. ‘Heel goed! Maar 
vooral omdat ik pro ben hier op de 
club. Ergens anders zou ik het niet 
willen.’ 
 
Hoezo dat? 
‘Bij alle andere clubs heb je eilandjes. 
Het eiland met de pro’s die als zzp’er 
hun eigen belang hebben, de 
vereniging, de eigenaars enzovoorts. 
Hier staan we allemaal op dezelfde 
loonlijst en dat geeft echt het gevoel 
dat we ook alles samen doen. Dus als 
we hier een bedrijfsdag hebben sjouw 
ik vrolijk mee. Stel dat we als pro’s 
zzp’er waren, dan zouden we uren 
rekenen en schrijven, dat is een heel 
andere sfeer. De variatie die er nu is 
vind ik fantastisch en geniet ik van.’ 
 

Ze lullen je in een paar gesprekken rechtop 
 
Je oogt en klinkt veel volwassener dan je voor je 22 jaren 
zou verwachten. 
Daan: ‘Dat hoor ik vaker, ja. Ik denk wel dat het komt 
omdat ik mijn vader al zo vroeg verloren ben. Ik was 
zeven. Dat weekend was ik bij mijn vader, mijn ouders 
waren niet meer bij elkaar, en mijn moeder haalde me 
op. ’s Nachts werd ik wakker gemaakt en vertelde ze dat 

Joke van der Ven 



17 

 

mijn vader dood was. Dat is zó raar. 
Acht uur geleden was ik nog bij 
hem en dan ineens… Ik heb er heel 
lang niet over kunnen praten. Twee 
jaar daarna ging ook mijn opa dood 
aan dezelfde kwaal, ook een 
hartaanval, dat maakte het er niet 
beter op. Jaren later besloot ik, tot 
groot genoegen van mijn moeder, 
om naar rouwverwerking te gaan. 
Daar heb ik vijf à zes gesprekken 
gehad. En dat vind ik zo knap van 
die mensen, in een paar 
gesprekken lullen ze je weer 
rechtop. Daar ben ik ze nog steeds 
heel dankbaar voor. Maar het 
betekent ook dat ik daardoor best 
wel gehard ben.’ 
 
Meester Daan… 
 
Heb je een voorkeur bij het lesgeven? 
Daan: ‘Het liefst geef ik les aan beginnende golfers. Als die 
een bal een keer heel goed en ver slaan is hun hele dag 
goed. Geweldig toch! De meer ervaren golfer is veel 
minder snel tevreden. Dan hebben ze net de driver goed 
onder de knie, maar vinden dat ze met die ene stok toch 
ook weer problemen hebben. Lesgeven aan kinderen vind 
ik nog best lastig, vooral als het een groepje van zes of 
zeven kinderen is. Daar is Ian veel beter in. Die heeft ook 
meer aan coaching gedaan. Maar ja, laatst kwam er zo’n 
klein jongetje naar me toe en zei: ‘meester Daan, kom je 
de volgende keer ook weer… Ja, dat is natuurlijk wel leuk 
om te horen…’ Daan glimlacht wat ingehouden van oor 
tot oor. 
 
Golfmarathon in China 
In februari is hij samen met Michel van Zijl en Bob Huang 
naar China gereisd voor een golfmarathon. Daan: ‘We 
gingen naar het eiland Hainan, in de Zuid-Chinese Zee. 
Daar in de hoofdstad Haikou van het eiland gingen we 
naar een golfcomplex ter grootte van de stad Utrecht. Er 

waren geloof ik wel 10 18 holes-
lussen. Alles superstrak 
georganiseerd, heel bijzonder. We 
kwamen op vrijdag aan. Liepen 
zaterdag 18 holes en alle volgende 
dagen 36 holes en de laatste vrijdag 
nog weer 18. Echt een topervaring. 
Toen we teruggingen, het was daar 
30 graden, moesten we een 
tussenlanding in Beijing maken. Ik 
zei tegen Michel: ‘Kijk, sneeuw in 
Beijing.’ ‘Nee joh,’ zei Michel, ‘dat 
zijn gewoon wolken’. Bleek dat het 
toch sneeuw en ijs was en een 
temperatuur van min 10 graden! 
Liepen we daar in onze korte broek!’ 
 
Toekomstperspectief 
Sinds acht maanden heeft Daan een 
vriendin. Jeanine. ‘Ik heb haar bij de 

zomertrainingen van vorig jaar leren kennen. Ze heeft 
inmiddels een gloednieuwe golfset, speelt heel goed, 
maar erg weinig omdat ze op dit moment veel te druk is 
met studie en werk. Ze studeert voorlopig nog een paar 
jaar bedrijfskunde, heeft zelf een paard, geeft op zaterdag 
ook paardrijles. 
 
Dus heeft ze aan jou een goede golfleraar! 
Daan: ‘Ha! Dacht het niet hoor. Als ze les wil hebben stuur 
ik haar mooi naar Ian. Dat is voor alles en iedereen beter. 
En ja, vooruitkijkend, ik heb al best wel toekomstplannen. 
Op dit moment woon ik nog bij mijn ouders, mijn moeder 
is inmiddels getrouwd, en ik probeer zo snel mogelijk wat 
op te bouwen om een huis te kopen. Want ja, mijn 
toekomst ligt voorlopig wel hier op de baan.’ 
 
In februari gaat Daan, samen Ian, als pro mee naar El 
Rompido voor een groepsreis vanuit de club. Binnen de 
kortste keren was de reis volgeboekt, dus voor wie Daan 
nog beter wil leren kennen: boek dan vast voor 2025 en je 
bent verzekerd van een reis waarin naast golf ook veel 
wordt gelachen!  
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Joke van der Ven 

Door: B.K. Pan (met dank aan A. Christie)  
Mijn reisdoel was het land van bonbons, mennekes en 
madammen. Op een markt in Appelscha was ik bij toeval 
Berend tegen het lijf gelopen. Mijn jeugdvriend Berend 
die ik al jaren uit het oog was verloren.  Na opmerkingen 
dat ‘we nog geen steek waren veranderd’ en ’uit het oog, 
niet uit het hart’ had Berend me uitgenodigd om eens 
langs te komen. Ik besloot er geen gras over te laten 
groeien. 
 
Onderweg had ik me in de auto uitgebreid laten bijpraten 
over de liefdeslevens van de Very Important Persons uit 
de kringen van het Nederlandse vermaak en ander 
wereldnieuws. Geluisterd naar internationaal bekende 
sterren als ‘Lorde’ en ‘Florence and the Machine’ en een 
gedicht aangehoord over zieleroerselen waarbij de poëet 
gelukkig wel het fatsoen had gehad om het kort te 
houden. 
 
Voor ik het wist was ik aangekomen bij het resort van 
Berend in het belastingvriendelijke land van onze 
zuiderburen. Berend bleek zich te hebben ondergebracht 
in een riant onderkomen in een beveiligd resort. Het huis 
was groot met veel onderhoudsvriendelijk kunststof en 
obese meubilair. In de tuin lag ’n vijver met daarin een 
betonnen vis van waar uit de geopende bek een straal 
water omhoog spoot. 
 
Berend was, zoals ik mij kon herinneren, een gezellige 
causeur en gastheer. Zijn vrouw, Natasja, een gastvrouw 
uit het boekje. 
 
Ons gezamenlijk verleden gaf genoeg aanleiding voor een 
geestdriftig, geanimeerd gesprek. Tussen alle 
onderwerpen door werd ik ineens op scherp gezet. Het 
woord ‘golf’ was gevallen. Berend bleek lid van de 
plaatselijke (elitaire) club: ‘De GolfBallen’, exclusief voor 
leden en invitees. 
 
Al gauw begon hij met een glinstering in de ogen met een 
verhaal dat hij kennelijk graag wilde delen met iedereen 
die het maar horen wilde. Berend was wel iemand van de 
sappige verhalen. 
 
’Niet lang geleden kwam mevr. Soete, voornaam 
Margaux, om het leven’ begon Berend zijn verhaal ‘zij 
was een prominent lid van onze vereniging. Ze was met 

drie flightgenoten ingedeeld voor een wedstrijd op onze 
baan. 
 
Margaux overleed aan de gevolgen van een golfbal die 
haar precies tussen de ogen geraakt had. Iedereen die 
ervan hoorde was ervan overtuigd dat het een tragisch 
ongeval betrof. Zoiets kan gebeuren, een ongelukkig 
geslagen bal, de onbeholpen uithaal van een beginner, 
was de algemene gedachte. Van A tot Z aannemelijk zul 
je denken. 
 
De flightgenoten zworen bij hoog en bij laag dat ze geen 
enkel idee hadden over het hoe en waarom. De man van 
mevr. Soete zei in tranen dat hij op het moment van het 
ongeval op de WC zat. Een misdrijf werd uitgesloten. 
 
Maar niet voor ons erelid, dhr. H. Pwarro, detective van 
beroep, die opzet vermoedde. 
 
Hij vond uit dat een van de flightgenoten, mevr. Ans Punt 
een nogal problematische verhouding met het slachtoffer 
onderhield. Ans had zich tijdens de organisatie van de 
jaarmarkt (met workshop ‘Klankschalen’) nogal 
denigrerend uitgelaten over de inspanningen van mevr. 
Soete. Mevr. Soete, op haar beurt, pikte het niet en had 
van haar positie in het bestuur gebruik gemaakt om 
mevr. Punt’s zitting in het bestuur, met bijkomende 
privileges, te ontnemen. Het geschil was een 
sluimerende vulkaan en voor mevr. Punt in haar wankele 
emotionele toestand en haar heetgebakerde karakter 
voldoende reden om mevr. Soete met een goedgerichte 
bal om het leven te brengen, aldus dhr. Pwarro. 
 
Flightgenoot, Dhr. C. Fietje, was om een andere reden 
verdacht, volgens dhr. Pwarro. Margaux, de financiële 
kurk waarop de club dreef, had royaal geïnvesteerd in 
renovatie van het clubgebouw. Dit, volgens haar zeggen, 
om het aanzien en presentatie van de vereniging op te 
krikken. Volgens dhr. Fietje, niet alleen de vereniging. 
Dhr. Fietje had gedacht aangenomen te worden als 
mental coach van psychisch aangeslagen golfers. Van 
Margaux had hij nul op het rekest gekregen en het stak 
dhr. Fietje dat het geld (dat hij zo hard nodig had) aan 
zoiets onbenulligs was uitgegeven. De gedachten van 
dhr. Fietje schreeuwden om wraak, beweerde dhr. 
Pwarro. Misschien had zich een uitstekende gelegenheid 
voorgedaan… 
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Dhr. L. Prak, meende dhr. Pwarro, had ook zo z’n redenen 
om Margaux te straffen voor wat ze hem had aangedaan. 
Dhr. Prak had op enig moment, na nachten van twijfel, 
zijn verterende liefde voor de getrouwde Margaux 
uitgesproken. Zij had hem koud afgewezen. Margaux, 
nooit te beroerd om iemand luidruchtig in het zonnetje te 
zetten, had diverse keren in gezelschap het voorval in 
geuren en kleuren verteld. 
 
Alles werd duidelijk toen Pwarro de spelers in dit drama, 
de flightgenoten en Dhr. Soete, bij elkaar bracht. 
 
‘Eén van jullie is een moordenaar’ sprak Pwarro. ‘Jullie 
kunnen iedereen foppen, behalve Bascule Pwarro. Dankzij 
eminent speurwerk kan Bascule de moordenaar 
aanwijzen’ sprak hij onbescheiden, …en wees met zijn 
priemende vinger naar dhr. Soete. 
 

‘Hoe kon u weten dat u op de WC zat op het moment dat 
het tijdstip van het ongeval nog niet bekend was. En toen 
ik u condoleerde, u huilend aantrof en uw mentol-toneel-
tranen rook wist Pwarro het bijna zeker. Het laatste stukje 
bewijs kwam toen bleek dat u een technische opleiding 
heeft genoten en we een jachtgeweer vonden waar een 
loop op gemonteerd was waarin golfballen konden 
worden afgeschoten. U wilde niet langer leven ván het 
geld van Margaux maar mét het geld van Margaux. U 
dacht ermee weg te komen maar hebt buiten de 
scherpzinnigheid van Pwarro gerekend. Bascule weegt en 
wikt en Bascule beschikt’ sloot dhr. Pwarro af. 
 
Hoogglanzend opgepoetst of naar de letter gebeurd? Een 
goed verhaal is een goed verhaal. 
In de auto terug hoorde ik Pat Benatar met ‘Hit Me With 
Your Best Shot’  

Jeugd, golf en plezier! 

Joke van der Ven 

Boter, kaas en eieren op de putting green. Met 
oranje en blauwe linten. Leuker kunnen ze het 
niet maken! De creativiteit én het 
enthousiasme van de jeugdtrainingen door 
Ingeborg van den Broek en Beppy Lobeek 
bereikte zelfs de mediacie. Reden voor ons 
natuurlijk om ter plekke te zijn. En wel op 
dinsdag 4 juni, om 18.45 uur. Voor veel 
kinderen de eerste dag van de avondvierdaagse 
en schooluitwisselingen. Van de 27 lessende 
jeugdleden die onze club inmiddels telt waren 
er deze keer maar vier. Bij deze trainingen zijn alle 
kinderen welkom, dus leeftijd- en niveauonafhankelijk. 
Een klein maar fijn select gezelschap dat we juist omdat ze 
met z’n vieren waren, één-voor-één wat vragen konden 
stellen. Een kans uit duizenden natuurlijk. Dus daar gaan 
we! 
 
Alessandra Ellens, 10 jaar, speelt sinds 2 jaar golf. Kent het 
spelletje via haar vader. Is een keer bij een proefles 
geweest van Ian en raakte toen heel erg enthousiast.  
Wat vind je het leukste aan golf Alessandra? 
Alessandra: ‘Hard slaan met de driver! 
 
Hoever? 
Alessandra: 107 meter. 
Ai! Er zijn keren dat ik dat niet eens haal! 
 
Luca Ector, 13 jaar, jeugdlid sinds 2020 vindt het mooiste 
aan golf dat het rustgevend is.  

Voor jou als 13-jarige? 
Luca: ‘Ja, het helpt me met concentreren. Het leukst vind 
ik om met m’n vader in de baan te lopen en dan te 
winnen van m’n vader. Ja, dat lukt best vaak hoor! 
Chippen vind ik leuk en natuurlijk m’n driver. Ik heb al een 
keer 190 meter geslagen!’ 
 
Florian Detrain, 10 jaar, jeugdlid sinds 2021 
Dat klinkt Frans! 
Florian: ‘Ik ben ook Frans, ik heb een Frans paspoort. Mijn 
papa en mama spelen hier allebei en mijn kleine zusje van 
acht jaar ook, die is er nu niet. Het leukst vind ik chippen 
en het slaan met de driver, ik sla steeds 130/140 meter. 
Putten is echt het stomste! Zo zacht tegen een balletje 
slaan! Pfff…’ En Luca  vult aan: ‘Wie niet!’ 
Mijn eerste pro zei altijd: ‘De driver is de sport, maar het 
putten is de business. Daarmee maak je de grootste winst.’ 
Florian en Luca kijken elkaar een beetje grinnikend aan. Zo 
van meent ze dat nou? 
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Indra Themmen, 14 jaar, jeugdlid sinds 2021 
Jou ken ik nog Indra, van het interview met je opa! Jij 
vertelde toen dat je het leukste vond om echt heel ver te 
slaan met de driver. 
Indra: ‘Klopt! Dat vind ik nog steeds. Ik heb pas op een 
wedstrijd 240 meter geslagen! 
En je houtjes? 
Indra: ‘Met m’n woodies moet ik nog meer oefenen, die 
gaan nog steeds niet helemaal zoals ik wil.’ 
En bij deze training kom je ook vaak? 
Indra: ‘Ja, vind ik erg leuk!’ 
 
Ingeborg heeft een warmdraai-oefening bedacht met een 
wedstrijdelement, waarbij twee ‘greenkeepers’ het op 
moeten nemen tegen spelers die hun pitchmark vergaten 
te repareren. Daarna gaan ze op de puttinggreen aan de 
slag. Ze moeten alle vier vijf ballen in het eerste vakje van 
boter, kaas en eieren putten. Bij een volgende opdracht 
in elk vakje drie en bij de laatste opdracht moeten alle 
ballen in het middelste vak terecht komen. 
 
Ingeborg: ‘Hoe ging het, Luca?’ 
Luca: ‘Nog niet helemaal goed.’ 
Ingeborg: ‘Ok, wat ging wel goed en wat kon beter?’ 
Luca: ‘Beter concentreren.’ 
 
En zo vraagt Ingeborg 
elke keer elk jeugdlid 
wat goed ging en wat 
beter kon. Ze blijken in 
staat dat prima te 
kunnen verwoorden 
en pakken daarna 
razendsnel een nieuwe 
opdracht op. Ingeborg 
werkt heel 
gestructureerd. ‘Leg 
nu je putter neer.’ ‘Pak 
er nu een extra bal bij.’ 
‘Wat zegt Ian altijd als 
je gaat putten?’ Niet 
voor niets is Ingeborg 

met vlag en wimpel 
geslaagd voor haar 
opleiding 
jeugdcoach. En 
minstens zo 
belangrijk, ze is 
razend enthousiast 
voor het spelletje 
en brengt dat op 
een inspirerende 
wijze over aan de 
jeugd.  
 
Ingeborg naar het 
militair WK-golf in Zimbabwe 
Zelf vertrekt ze over een week naar Zimbabwe om mee te 
doen aan de militair WK-golf als lid van het Dames 
Militaire Golfteam. Dan moet je natuurlijk wel wat in huis 
hebben. 
 
Ingeborg: ‘Ja dat is natuurlijk heel gaaf. Ook om dat hier 
aan de jeugd te vertellen. Het gaat hartstikke goed met 
onze jeugd. Inmiddels hebben we al 27 jeugdleden, er zijn 
er pas weer een paar bijgekomen. Die krijgen voor de 
vakantie tien keer les van Ian en na de vakantie ook tien 

keer. Wat Beppy en ik doen, tenminste één keer per 
maand, is een training waarbij het spel- en 
plezierelement centraal staat. En waarbij ze elkaar ook 
vooral beter leren kennen. Bij de lessen van Ian worden 
ze ingedeeld op niveau en leeftijd, bij ons is het 
niveauonafhankelijk, dus je ziet de verschillen ook 
vanavond.’ 
 
Het is echt fantastisch om te zien. Hoe onze jeugd op de 
meest creatieve manier het golfspelletje onder de knie 
krijgt en hoe vrijwilligers als Ingeborg en Beppy daar 
enorm veel plezier en tijd in steken. Want uiteindelijk 
begint het altijd daar, bij het enthousiasme dat over 
wordt gebracht op de jongsten. Chapeau vrouwen! 
 
En mét klinkende resultaten, zoals u kunt lezen in het 
stukje van de jeugd! 
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Wedstrijdcommissie 
Rolf Rademaker 

De wedstrijdcommissie organiseert jaarlijks zowel door de 
week alsook in de weekenden een groot aantal 
evenementen voor de meer competitief ingestelde golfer. 
Ook staan gezelligheidswedstrijden op onze kalender, 
zodat we aan zoveel mogelijk leden een aantrekkelijk 
speelprogramma kunnen aanbieden. Elke wedstrijd wordt 
afgesloten met een prijsuitreiking.  
 
Voor de competitieve golfer worden elk jaar zes KEI-
wedstrijden (maandbeker) georganiseerd. Afhankelijk van 
de speelsterkte kan gekozen worden voor Stableford dan 
wel Strokeplay en speel je mee voor de KEI van het jaar, 
een prijs die aan het einde van het seizoen wordt 
uitgereikt aan de speler met de meeste wedstrijdpunten. 
Ook organiseert de wedstrijdcommissie de wedstrijden 
voor de clubkampioenschappen strokeplay en matchplay 
en is er de qualifying wedstrijd voor de Kampioen der 
Kampioenen aan het einde van het seizoen. Via deelname 
aan een aantal van alle genoemde (qualifying) 
wedstrijden en/of via handicapverlagingen ding je 
bovendien mee naar de titel 'golf(st)er van het jaar'.  
Het hele jaar rond hebben we onze vaste, en vooral 
populaire, weekgroepen: seniorenmaandag, 
damesdinsdag, woensdag clubavond en herendonderdag 
zodat we aan zoveel mogelijk leden een aantrekkelijk 
speelprogramma kunnen aanbieden. Elke wedstrijd wordt 
afgesloten met een prijsuitreiking, behalve bij de 
clubavonden op woensdag. 
 
Het seizoen begint op 1 april en start meestal met de 
Texas in Drenthe waar in teams van vier personen wordt 
gestreden om de beste teamscore. Andere 
gezelligheidswedstrijden in ons programma zijn: de 
Vlaggenwedstrijd, Vroege Vogels, Partnerwedstrijd, 
Touwtjeswedstrijd, de “Zessen van Zeijen”, Cross Country, 
en als laatste in maart de Vossenjacht en zo zijn er nog 
wel een paar te noemen. En dan niet te vergeten de 

Handicartwedstrijd, Drenthe-Groningen, Outsidercup, 
Nieuwjaarswedstrijd, Vrienden/Vriendinnendag, Ot & Sien 
matchplay kampioenschap en de vijf Wintercups. 
Kortom een breed scala aan allerlei wedstrijden waarbij 
trouwens opvalt dat de gezelligheids-/funwedstrijden 
vaak heel goed bezocht zijn en de animo voor met name 
de Clubkampioenschappen al jaren aan het dalen is. We 
proberen gezamenlijk om daar een kentering in te 
brengen maar tot dusverre zonder resultaat. Het (golf)Ei 
van Columbus hebben we nog niet gevonden. 
 
Alles bijeen een leuke manier voor veel leden om 
doordeweeks en in het weekend het hele jaar rond met 
elkaar in wedstrijdverband te spelen in een sportieve en 
gezellige sfeer.  
 
Praktische informatie 
Op je E-golf account en de clubagenda op de website kun 
je de data vinden waarop de wedstrijden worden 
gespeeld. Van iedere wedstrijd is de noodzakelijke 
wedstrijdinformatie vermeld, zoals de wedstrijdvorm, de 
minimaal vereiste speelsterkte voor de wedstrijd, de 
inschrijfperiode, de startlijst en wie van de 
wedstrijdcommissie de leiding heeft. 
 
Een korte inhoudelijke beschrijving van alle gebruikte 
wedstrijdvormen vind je op de website bij 
wedstrijdinformatie. Ook vind je op er het volledige 
wedstrijdreglement en de wedstrijdkalender. Ga naar: 
https://dgcc.nl/wedstrijden. 
 
Heb je je voor een wedstrijd ingeschreven, dan 
verwelkomen wij je graag op de betreffende dag op tijd 
aan de wedstrijdtafel, waar je de scorekaart krijgt 
uitgereikt en je het inschrijfgeld van de wedstrijd kunt 
betalen. Op tijd betekent uiterlijk een halfuur voor je 
starttijd, en bij shotgun-wedstrijden zelfs drie kwartier. 

https://www.golfclubcapelle.nl/leden/wedstrijdinformatie/
https://www.golfclubcapelle.nl/assets/Bestuur/Wedstrijdreglement-Golfclub-Capelle-2021.pdf
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